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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

w dniu 18 maja 2009 roku

Obecni

1. Dominik Penar Przewodniczący Komisji nieobecny
2. Andrzej Mentel Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Krystian Dąbrowski obecny
4. Marian Kita obecny
5. Hanna Szotowska obecna
6. Danuta Walczak obecna
7. Mirosław Kędzierski nieobecny

Komisję prowadzi      Z -ca przewodniczącego   Andrzej Mentel  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Burmistrz Miasta Marek Mrozowski, Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska, Kierownik wydziału Polityki 
Społecznej i Edukacji  Teresa Wąsowicz, Mieszkaniec Przemysław Szałański 

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Sport w mieście. Funkcjonowanie klubów sportowych oraz klas sportowych w mieście.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy różne.

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Czy są pytania do Pani Skarbnik dot. porządku obrad sesji i zgromadzonych materiałów

Pytań nie było

pkt.1

Sport w mieście. Funkcjonowanie klubów sportowych oraz klas sportowych w mieście.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak
2. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  Teresa Wąsowicz
3. Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  



4. Radna Hanna Szotowska
5. Radny Marian Kita
6. Mieszkaniec Przemysław Szałański

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Czy są pytania 

1. Radny Krystian Dąbrowski
2. Radny Marian Kita

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  Teresa Wąsowicz
2. Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
3. Radny Marian Kita
4. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska 
5. Mieszkaniec Przemysław Szałański
6. Burmistrz Marek Mrozowski

pkt. 2

Opiniowanie materiałów sesyjnych.

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Czy są pytania dot. pkt.2

1. Radna Danuta Walczak
2. Burmistrz Marek Mrozowski

pkt. 3

Sprawy różne.

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Jaka jest sytuacja w sprawach związanych ze szkołami średnimi i przedszkolami na jakim jesteśmy etapie.

Odpowiedzi udziela Z -za Burmistrza Anna Ślagórska



DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Burmistrz Marek Mrozowski
2. Radna Danuta Walczak
3. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
4. Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
5. Radny Marian Kita
6. Mieszkaniec Przemysław Szałański

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Czy są pytania

Pytań nie było

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Zamykam posiedzenie Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

    protokołował                                                                                                     Z -ca Przewodniczącego
Krystian Załęczny            Komisji Edukacji Kultury 
                                                                 i sportu

    Andrzej Mentel


